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Geachte leden van het presidium, 

Wij willen u graag informeren over stand van zaken van lopende en nieuwe onderzoeken. 

 

Bij brief van 24 febr. jl. hebben wij u geïnformeerd over de gekozen nieuwe onderzoeken voor 

Gemert-Bakel. 

In ons Jaarverslag 2023 (van 23 mei jl.) hebben wij u aangegeven wat de stand van zaken was van de 

lopende onderzoeken. Zoals bekend hebben twee onderzoeken enige vertraging opgelopen. 

Op 28 mei jl. hebben wij de planning van lopende, opnieuw op te starten en de nieuwe onderzoeken 

besproken met de regiegroep. 

 

Op alle onderzoeken willen wij in deze brief (kort) in gaan; m.b.t één onderzoek (participatiebeleid) 

vragen wij 2 afgevaardigden af te vaardigen voor de klankbordgroep.  

 

1. Doorwerkingsonderzoek voor Gemert-Bakel 

Zoals bekend hebben wij de uitvoering van de aanbevelingen van zes onderzoeken (periode 2019 – 

2022) onderzocht. 

Ons concept-rapport is op 25 september jl. voor ambtelijk wederhoor aangeboden. Na verwerking 

van de ambtelijke reacties vragen wij nog een bestuurlijke reactie van het college. Wij wachten nog 

op één reactie (ambtelijke reactie op één onderzoek). 

Wij verwachten dat het rapport eind oktober/ begin november naar de raad kan worden gestuurd. 

 

2. Doorontwikkeling SMART begroting Gemert-Bakel 

Parallel aan het Doorwerkingsonderzoek loopt het vervolgonderzoek m.b.t. de programmabegroting. 

De rekenkamer heeft gemeend hierbij niet alleen naar de doorontwikkeling in de begroting 2024 te 

kijken (is bij de rekenkamer in beeld), maar ook naar de concept-begroting 2025 (deze hebben wij 

pas deze week ontvangen). We denken het rapport (na wederhoor) medio november op te leveren. 

 

3. Onderzoek naar inwonersparticipatie Gemert-Bakel en Laarbeek 

Als gezamenlijk nieuw onderwerp voor Gemert-Bakel en Laarbeek is samen met de regiegroep 

gekozen voor het thema Inwonersparticipatie. Hierbij werd aangegeven dat de invulling van dit 

onderzoek niet per sé per gemeente hetzelfde hoeft te zijn. Zo werd voor Gemert-Bakel het sub-

thema omgevingsdialoog (bij bestemmingsplannen) belangrijk gevonden.  

Hier is dus een nadere afbakening (eventueel per gemeente) nodig.  



Wij willen graag binnenkort samen met een klankbordgroep voor beide gemeenten nagaan voor 

welke vraagstelling, scope en afbakening we kiezen. Wij willen voor deze klankbordgroep in ieder 

geval de leden van de regiegroep vragen (waarvan de heren W. van den Heuvel en Ch. Remmers uit 

uw raad), plus twee extra raadsleden uit Gemert-Bakel (idem uit Laarbeek).  

Wij verzoeken uw presidium om twee raadsleden af te vaardigen. 

 

4. Onderzoek naar het thema Beleid en visie Gemert-Bakel 

Wij begrepen dat het andere nieuwe thema ‘Beleid en visie’ (visie -> beleidsvoornemens -> 

uitvoering) al eens eerder besproken is tussen de fractievoorzitters en de burgemeester en toen als 

een relevant onderzoekitem werd gezien. Dat is het volgens de rekenkamer ook, zij het dat ook hier 

nader bepaald zou moeten worden welke vraagstelling er precies onder ligt en welke scope en 

diepgang het onderzoek zou moeten krijgen. 

Wij zouden graag een overleg willen hebben met uw presidium om over de aanleiding tot, en 

mogelijke scope en afbakening van dit thema te willen praten. 

Als u dat ook een goed idee vindt willen wij graag een overleg – via de griffier – inplannen. 

 

5. Overige (geplande) onderzoeken 

M.b.t de twee overige onderzoeken uit onze planning, melden we het volgende: het onderzoek 

Voorzieningen (ook voor Laarbeek) pakken we dit najaar weer op. Dat zelfde geldt voor het 

onderzoek naar het subsidiebeleid van Gemert-Bakel. Voor dat laatste willen we eerst afstemmen 

met de ambtelijke organisatie, aangezien de (inhoudelijke) herijking van het subsidiebeleid volgens 

recente ambtelijke informatie (pas) gepland staat voor Q1 of Q2 van 2025, en ons niet duidelijk is 

wat precies onder de herijking wordt verstaan. Ons onderzoek zou vooral de subsidierelatie met de 

professionele instellingen aangaan. 

 

6. Raadsmotie inzake onderzoek GR Blink 

De raad heeft op 4 juli jl. een motie aangenomen, waarbij de rekenkamer wordt gevraagd een 

onderzoek te starten “naar de gehanteerde tarieven door PreZero en diens rechtsvoorgangers in de 

periode 2018 – 2024” en  de regiegroep wordt gevraagd deze onderzoekwens aan ons over te 

brengen. 

Als rekenkamer staan we niet onwelwillend tegen over een onderzoek naar de problematiek rondom 

de afvalverwerking/Blink, maar – zoals we al hebben aangegeven n.a.v. de onderzoeksuggesties 2024 

(thema Blink /kostenvergelijking afvalstromen; bijlage bij onze brief van 24 febr. jl., p. 7-8) – is een 

dergelijk onderzoek o.i. alleen zinvol (en behapbaar) als we dat samen met andere rekenkamers van 

de Blinkgemeenten kunnen doen. Met de voorzitter van de rekenkamer Helmond heb ik hier al 

contact over gehad. We hebben afgesproken dat wij alle rekenkamers per brief te verzoeken of men 

hieraan deel wil nemen. Zodra we de reacties hierover binnen hebben, zullen we contact opnemen 

met de regiegroep om te bezien of een gezamenlijk onderzoek realistisch is.  

 

Overigens zal duidelijk zijn dat onze onderzoekagenda al best vol zit. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de rekenkamer, 

 
Frits van Vugt (voorzitter) 


